



## CROSSING EUROPE Award – Local Artists

€ 1.000,- powered by Forafilm

€ 2.000,- Gutschein der Firma The Grand Post - Audio & Picture Post Production

€ 5.000,- powered by Land Oberösterreich Kultur

Geldpreis € 1.000,-:

**Mohammad Reza Rasouli for ANKOMMEN / ARRIVING (AT 2021)**

### JURY STATEMENT

Der Film schafft mit seiner unaufgeregten Herangehensweise Einblicke in soziale Wirklichkeiten. Besonders beeindruckt hat uns die präzise Erzählform und die bemerkenswerte Leistung der Darsteller\*innen.

Der Local Artist Award für die Beste Regie powered by Forafilm geht an ANKOMMEN von Mohammad Reza Rasouli.

With its calm approach this film gives insight into social realities. We were especially impressed by the precise form of storytelling and the remarkable performance by the actors.

The Local Artist Award for Best Director powered by Forafilm goes to ANKOMMEN by Mohammad Reza Rasouli.

Sachpreis € 2.000,-:

**Julia Windischbauer and Elena Wolff for SCHWEBEN. / SWAYING (AT/SE 2021)**

### JURY STATEMENT

Die zwei Protagonist\*innen erzählen vor und hinter der Kamera eine bewegende Familiengeschichte, die uns nicht zuletzt durch die schauspielerische Darbietung überzeugt hat.

Der Local Artist Award powered by The Grand Post geht an SCHWEBEN von Julia Windischbauer und Elena Wolff.

# CROSSING EUROPE

filmfestival linz // 01 – 06 juni 2021



The two protagonists tell a moving family history both in front of and behind the camera, and deeply impressed us not only by their performance.

The Local Artist Award powered by The Grand Post goes to SCHWEBEN by Julia Windischbauer and Elena Wolff.

Geldpreis € 5.000,-:

**Norbert Pfaffenbichler for 2551.01 (AT 2021)**

## **JURY STATEMENT**

Ein Kunstwerk, das zwischen Altraum und Apokalypse und mit brachialer Bildkraft von einer entmenschlichten Welt erzählt. Es lässt uns inmitten vollkommener Ausweglosigkeit durch die Freundschaft zweier Individuen auf das zutiefst Menschliche hoffen.

Der Local Artist Award powered by Land Oberösterreich Kultur geht an 2551.01 von Norbert Pfaffenbichler.

A piece of art that tells of a dehumanized world through remorseless visuals between nightmare and apocalypse. In the midst of utter desperation, it lets us hope for the profoundly human through the friendship of two individuals.

The Local Artist Award powered by Land Oberösterreich Kultur goes to 2551.01 by Norbert Pfaffenbichler.



## **CREATIVE REGION MUSIC VIDEO Award**

€ 1.500,- powered by *CREATIVE REGION Linz & Upper Austria*

**Mark Gerstorfer for IMMIGRANT – DACID GO8LIN (AT 2019)**

### **JURY STATEMENT**

Both the video and the music impressed us with its political relevance. With strong images but also a reduced form of execution, the video takes a clear stance.

The Creative Region Music Video Award goes to the director Mark Gerstorfer and the musician Dafina Sylejmani for the music video IMMIGRANT by DACID GO8LIN.

Sowohl das Video als auch die Musik haben uns mit ihrer politischen Relevanz überzeugt. Mit kraftvollen Bildern und zugleich reduzierter Umsetzung wird ein klares Statement gesetzt.

Der Creative Region Music Video Award geht an Regisseur Mark Gerstorfer und die Musikerin Dafina Sylejmani für das Musikvideo IMMIGRANT von DACID GO8LIN.

### **COMPETITION LOCAL ARTISTS Jury 2021**

Laurien Bachmann

Dinko Draganovic

Alenka Maly